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Program:

1) Informace Jinonický areál – děkan fakulty

2) Informace z kateder a součástí

1)

Dr. Končelík uvítal na poradě členů vedení IKSŽ děkana fakulty – dr. Karáska.

Dr. Karásek diskutoval termíny a organizační náležitosti přesunu části výuky
IKSŽ do nově vybudované budovy v Jinonicích. S tím, že na aktuální semestr
už je hotový rozvrh. Výuka se z Centra Krystal přesune do jinonické velké
auly. Přesun by měl proběhnout cca v polovině letního semestru. Vedoucí
kateder dostanou plán rozvrhu ke kontrole.

Před začátkem dalšího semestru pak proběhne fakultní rozprava nad tím, zda
bude i nadále pro IKSŽ v Jinonicích pro výuku vyčleněno úterý, či zda dojde k
vyčlenění rozvrhového slotu ve středu. Dr. Končelík uvedl, že přednostně
bychom uvítali výuku v úterý, ale jsme schopni ji přesunout i do středy.

Pan děkan dále uvedl, že stěhování z Pekařské ulice proběhne začátkem
dubna a po Velikonocích už se v Jinonicích začne učit. Výuka IKSŽ by v
Jinonické aule měla začít 18. 4.

IT ověří fungování techniky nejpozději do konce března.

21. 3. je pro zaměstnance otevřena možnost si jinonický areál přijít
prohlédnout.

Členové vedení IKSŽ poděkovali panu děkanovi za informace i za péči o
hladké převedení výuky více než 800 studentů bakalářského cyklu IKSŽ z
Krystalu do Jinonic.

Poté se dr. Karásek omluvil a schůzi vedení IKSŽ opustil.

Dr. Končelík uvedl, že vypracoval dodatek k fakultnímu opatření děkana
13/2022 Principy kariérního rozvoje Fakulty sociálních věd UK pro
zaměstnávání akademických pracovníků, vědeckých pracovníků a lektorů. Na
IKSŽ bude projednávání individuálních plánů kariérního rozvoje probíhat jako



součást evaluačních pohovorů a jejich zahájení lze tedy očekávat od května
2023. Nyní jsou příslušné dodatky k posouzení u fakultní právničky.

Aktuálně dr. Končelík pracuje na revizi Organizačního řádu IKSŽ a vyhlášce
“Povinné náležitosti projektových žádostí na IKSŽ a administrativní proces
jejich podávání a schvalování”. Cílem vyhlášky je stanovit pravidla na IKSŽ
tak, aby se naši výzkumníci mohli věnovat vědecké činnosti a administrativou
ztráceli co nejméně času.

Dále dr. Končelík informoval o tom, že zaměstnanci IKSŽ pojedou na výjezdní
zasedání do hotelu Měřín, a to v termínu od pátku 2. 6. do soboty 3. 6. 2023.

2)

MKPR:

Dr. Koudelková uvedla, že semestr na katedře MKPR probíhá dobře.

CPPT oslovilo dr. Koudelkovou s nabídkou projektů napojených na různé
veřejné instituce, jako jsou např. magistrát nebo různá ministerstva. Kdo ze
zaměstnanců by měl o tuto spolupráci zájem, ať se spojí s dr. Koudelkovou.

KMS:

Semestr na katedře začal bez problémů.

Proběhla porada katedry – vyřešilo se vše co bylo třeba.

Prof. Štoll navrhuje schůzku ohledně revize předmětů v bakalářském
programu

Prof. Štoll se zúčastnil křtu dvou knih, které napsali dr. Švelch a dr. Hroch.

Dr. Ulrike Notarp pozvala na návštěvu německou profesorku Lenku
Mildnerovou – přednáší na téma Start-upy v médiích. Přednáška byla velice
zajímavá.

Pro katedru KMS bude vypsán konkurz na nového akademického pracovníka
(AP2)

Prof. Štoll byl navržen a zvolen předsedou Studijní komise Akademického
senátu FSV UK.

Dr. Končelík byl zvolen za člena ekonomické komise Akademického senátu
FSV UK.



23. 3. proběhne oslava kulatých narozenin dr. Bednaříka v restauraci U
Zpěváčků od 18:00 hod.

Následovat pak ještě bude katedrální výlet do Velvar.

KŽ:

Dr. Alice Němcová Tejkalová informovala, že se zrušila výuka některých
předmětů, kde bylo přihlášeno méně než 10 studujících, je třeba zrevidovat v
nové akreditaci počet předmětů v mgr. žurnalistice.

Během jara bude vypsáno výběrové řízení na akademického
pracovníka/akademickou pracovnici na 0,5 úvazku se specializací kvalitativní
metodologie, nástup bude od 1. 9. 2023.

V rámci programu Erasmus Mundus Journalism, Media and Globalisation
přijede v březnu hostující vyučující z Austrálie Saba Bebawi a zapojí se do
výuky kurzu Foreign Correspondence.

Na formuláři posudku k závěrečným pracem je třeba změnit údaj o počtu
odevzdávaných posudků.

KŽ by uvítala jednak širší diskuzi k využívání umělé inteligence, zejména
ChatGPT, jednak jasné stanovisko, univerzitní/fakultní a stanovení postupů
týkajících se seminárních i kvalifikačních prací a vědecké práce. Dr. Rábová
informovala, že v rámci UK už se tato věc intenzivně diskutuje. Dr. Prázová
uvedla, že do knihovny se plánuje zakoupení ChatGPT Plus, který by si mohli
vyučující a studující vyzkoušet.

Členky a členové KŽ by také uvítali získání lepšího přístupu k softwaru
Newton Media Beeiy k přepisu audio a video souborů, využitelnému i pro
bakalářské, magisterské a doktorské studující, ne jen pro vyučující. Dr.
Končelík dodal, že bychom měli vstoupit do jednání s Newtonem, neboť na
vývoji spolupracoval dr. Moravec s jeho týmem.

Dr. Shavit informovala o tom, že se připravuje nová vyhláška ohledně
vědeckých projektů.

Od 1. 3. odstartovaly nové projekty Horizon Europe doc. Němcové Tejkalové a
prof. Carpentiera.

Dr. Rábová mluvila o nominacich 2 projektů se zastoupením studentů IKSŽ
na Cenu Miloslava Petruska za prezentaci pro rok 2022.



Chystá se změna opatření 49/2018 o průběžném rušení gmailu absolventům s
tím, že  bychom s nimi zůstávali po ukončení studia v kontaktu jinou formou .

Dr. Bednařík informoval, že se v rámci fakulty nepodařilo prosadit
elektronický formulář tezí. Zatím budeme používat původní formulář.

MgA. Peml informoval o tom, že v Jinonicích je už z hlediska techniky vše
připravené.

21.3. přivítají všechny zájemce o prohlídku.

Mgr. Kryšpínová uvedla, že nově je na vrátnici Hollaru k dispozici defibrilátor.

Chystá se nový systém docházky.

Do konce března mohou vedoucí kateder odevzdat návrhy na pololetní
odměny za zimní semestr 2022.

Dr. Vochocová se zajímala o možnost rezervace větších učeben v Hollaru na
setkání konsorcia COST v termínu 26. - 28. června. Pokud zůstane pro
náhradní přijímací řízení a státní zkoušky na IKSŽ k dispozici jedna velká
učebna (nejlépe 112) jako čekárna, pak ty zbylé tři můžeme setkání konsorcia
nabídnout.

Dr. Prázová uvedla, že stěhování knihovny z Hollaru do Jinonic se plánuje až
na podzim.

Nastoupila nová kolegyně dr. Fialová – odbornice na OBD.

CEMES nyní řeší s doktorandy mediální analýzy.

Doc. Halada informoval, že ediční komise se sejde v dubnu.



Příští porada vedení IKSŽ se uskuteční: 3. 4. ve 12:30 hod. v učebně č. 110.

Zapsala: Pavla Koterová

Za správnost: dr. Jakub Končelík, ředitel IKSŽ


